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GFT-inzameling bij hoogbouw 
Tijdens de informatie-avond voor nieuwe inwoners is de fractie van GroenLinks meerdere keren 
bevraagd op het ontbreken van GFT-inzameling bij hoogbouw. Het is de fractie bekend dat met GFT-
inzameling bij hoogbouw een pilot is gehouden o.a. bij de Entrada-flats in Hilversum. GroenLinks is 
benieuwd naar de ervaringen met deze pilot en de toekomstplannen van het GAD voor GFT-
inzameling bij hoogbouw.
1. Wat is de stand van zaken van de pilot?
2. Wanneer verwacht u dat inzameling van GFT-afval bij hoogbouw volledig kan zijn 
ingevoerd?
3. Welke belemmeringen bestaan er nu om tot een snelle invoering van GFT inzameling bij 

hoogbouw in Hilversum te komen?
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